
 کرج-معصومه عینی ،خبرنگاراقتصادسرآمد-آئین 
تودیع و معارفه شهردار مشکین دشت  با حضور 
مهندس کاشفی فرماندار شهرستان فردیس ، رئیس و 
اعضا شورای اسلامی، فرماندهی حوزه مقاومت بسیج 
ادارات ، بخشدار و فرماندهی کلانتری مشکین دشت 
علما و روحانیون ، خانواده های معظم شهدا و ایثارگران 
، معتمدین و شهروندان مشکین دشت ، فرمانده حوزه 
مقاومت بسیج ۳۲۱ شــهید باهنر، اصحاب رسانه و 
جمعی از معاونین و مدیران و کارکنان شــهرداری و 
همچنین جمعی دیگر از مســئولین ادارات شهری ، 
شهرستان ، استان در محل سالن همایش پژوهشگاه 

مواد و انرژی مشکین دشت برگزار گردید.
 در ابتدای این مراسم دکتر کریمی پور رئیس شورای 
اسلامی مشکین دشــت با خوش آمدگویی و تقدیر 
از زحمات دکتر بغدادی شــهردار ســابق و مهندس 
مولایی اصل و تبریک انتصــاب مهندس صفرخانلو 
به عنوان شــهردار جدید مشکین دشت، ضمن اشاره 
به مشکلات عمده مشکین دشت، اظهار کرد: این شهر 
با مشکلات عدیده  ای درگیر است که مهمترین آنها 
بحران آب است. ۱۰۰ درصد آب شرب شهر از منابع 
زیر زمینی تأمین می شود و باید در خصوص دسترسی 
به آب های سطحی و تأمین آب مورد نیاز شهر، اهتمام 
ویژه  ای به کار گرفته شود وی بر لزوم پیگیری موضوع 
املاک قولنامه  ای و تبدیل آنها به املاک سنددار توسط 
شهرداری تاکید کرد و گفت: با توجه به راهکارهای 
ایجاد شــده در جهت رفع این مشــکل، پیگیری آن 
توسط شهرداری در جهت حل مشکلات شهروندان 
ضروری است،دکتر کریمی پور تعیین تکلیف موضوع 
انتزاع شهر فردیس از کرج و مشکین دشت از فردیس 
را مورد تاکید قرار داد و گفت: با توجه به اینکه مطالعات 

علمی طرح جامع هر دو شهر در حال انجام است؛ تعیین 
تکلیف انتزاع در اسرع وقت اهمیت ویژه ای دارد تا هر 

دو شهر بتوانند از انتزاع به شکل ویژه تری بهره ببرند.
وی خاطرنشان کرد: با پیگیری های انجام شده و همت 
پژوهشگاه مواد و انرژی نخستین مجوز پارک علم و 
فناوری در پژوهشگاه صادر شده که اتفاقات خوبی را به 

دنبال خواهد داشت.
در ادامه مهندس کاشفی فرماندار شهرستان فردیس، 
با اشــاره به محرومیت شهرســتان فردیس به ویژه 
مشکین دشــت، اظهار کرد: لازم اســت امکانات و 
ظرفیت های موجود در جهت خدمت به مردم و توسعه 
و عمران شهر بسیج شود،فرماندار شهرستان فردیس 
خطاب به شهردار جدید مشکین دشت خاطرنشان کرد: 
در مسئولیت خود بر اساس قانون عمل و برای خدمت 
صادقانه به مردم شبانه روزی تلاش کنید تا شهروندان 

مشکین دشت به آنچه شایسته است، دست یابند.
وی به موضــوع املاک قولنامه ای به عنــوان یکی از 
مهمترین موضوعات پیش روی مدیریت شــهری و 
شهروندان مشکین دشت اشاره کرد و گفت: با وجود 
برگزاری جلسات مکرر در این خصوص، خروجی 
مناسب حاصل نشده و رفع آن نیازمند پیگیری جدی 
اســت،مهندس کاشــفی با بیان اینکه طرح جامع و 
تفصیلی مبنای اقدامات شــهرداری اســت، تصریح 
کرد: شورا و شــهرداری باید در اسرع وقت نسبت به 
تدوین و تصویب طرح های جامــع و تفصیلی اقدام 
کنند، توسعه اقدامات عمرانی در شهر باید مدنظر قرار 
گیرد و طرح های عمرانی پیوست فرهنگی و اجتماعی 
داشــته باشــد. مهندس علیرضا صفرخانلو شهردار 
جدید مشــکین دشت نیز ضمن تشــکر از زحمات 
و تلاشــهای ارزنده دکتر بغدادی و مهندس مولایی 

اصل سرپرست شهرداری مشکین دشت اظهار کرد: 
هدف گذاری و برنامه ها به شورای اسلامی ارائه شده 
و قانونمداری، شــفافیت در عملکرد، پاسخگویی و 
انضباط مالی در اولویت برنامه ها قرار دارد، وی با تاکید 
بر اینکه در این دوره از مدیریت شهری خدمت رسانی 
از طریق کار جهادی باید تقویت شود، گفت: پرسنل 
شهرداری افرادی کارآمد و پاکدست هستند و در این 
دوره از مدیریت شهری، استفاده از مدیران جهادی و 
متخصص با ســلامت اخلاقی و تعهد در دستور کار 
قرار دارد، مهنــدس صفرخانلو تصریح کرد: ارتقای 
کیفیت خدمات در جهت افزایش اعتماد عمومی در 
اولویت قرار دارد و تلاش می کنیم عوامل ایجاد کننده 
بی اعتمادی در شهروندان را کاهش دهیم، توسعه مراکز 
فرهنگی ورزشی نیز از جمله موضوعات مورد توجه 
است، وی با بیان اینکه ارتباط شهرداری با شهروندان 
مورد توجه جدی قــرار دارد، تصریــح کرد: تلاش 
می کنیم ارتباط با مردم بدون تشریفات و واسطه باشد 
و مشکلات را از نزدیک احصا کنیم، شهردار مشکین 
دشت خاطرنشان کرد: توجه به بازآفرینی بافت های 
فرسوده، توسعه حمل و نقل عمومی و افزایش خطوط 
تاکسیرانی در دستور کار قرار دارد. امیدواریم بتوانیم 
با همدلی بین کارکنان شــهرداری و حمایت اعضای 
شورا در جهت ارائه خدمات شایسته به شهروندان گام 
برداریم. در پایان این آئین، ضمن قدردانی از تلاشهای 
دکتر بغدادی شهردار سابق و مهندس مولایی اصل به 
جهت خدمت در دوره سرپرستی، مهندس صفرخانلو 
با دریافت حکم خود از سوی دکتر مجتبی عبداللهی 
اســتاندار البرز و معرفی توســط فرماندار شهرستان 
فردیس ، رسما به عنوان شهردار جدید مشکین دشت 

فعالیت خود را آغاز کرد.
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شهردار عنوان کرد؛ نجات بافت تاریخی با کمک کسبه مهدیشهری

 سمنان-رضاییان،خبرنگاراقتصادسرآمد- شهردار مهدیشهر از برنامه ریزی برای نجات بافت تاریخی این شهر با مشارکت کسبه و بازاریان مهدیشهری خبر داد.
علیرضا شربتدار  اظهار کرد: متاسفانه بافت تاریخی شهر مهدیشهر وضعیت مناسبی ندارد. وی از برپایی جلساتی با بازاریان مهدیشهری و مشاور طرح خبر داد و تصریح کرد: قرار است فاز اول بافت تاریخی 
مهدیشهر از حسینیه اعظم تا خانه تاریخی خیل خان را با مشارکت کسبه ظرف چهر-پنج ماه آینده اجرایی کند.شهردار مهدیشهر از بودجه ۵۲ میلیارد تومانی شهرداری مهدیشهر در سال جاری خبر داد و افزود: 
در سه ماهه اول امسال ۱۳ درصد از این تعهد معادل هفت میلیارد تومان محقق شده است. وی از شهم ۵۰ درصدی پروژه های عمرانی از بودجه امسال خبر داد و وعده داد: ۱۰۰درصد بودجه پیش بینی شده تا پایان 
سال محقق شود. شربتدار از بدهی 8.۵ میلیاردی و طلب ۶ میلیارد تومانی شهرداری مهدیشهر خبر داد و گفت: در تلاشیم تا پایان امسال طلب ۶ میلیارد تومانی از دستگاه های اجرایی را از طریق اسناد خزانه و یا 
اوراق جذب کنیم. شهردار مهدیشهر از پروژه جاده سلامت به عنوان یکی از پروژه های مدیریت شهری مهدیشهر نام برد و خاطرنشان کرد: در این پروژه یک پیاده رراه از پارک گل های داوودی تا امامزاده علی 

اکبر نیز با اعتباری یک و نیم میلیارد تومانی تعبیه شده است. ضمن اینکه مناقصه فاز جدید پروژه نیز انجام و محوطه سازی و ادامه آسفالت طرح با اعتباری ۵ میلیارد تومانی در حال انجام است.

 تودیع و معارفه شهردار مشکین دشت برگزار شد

 رونمایی  از دستاوردهای شهرداری همدان 

آزادسازی 7۲ هکتار از اراضی کشاورزی فردیس

ایران زمین 7اخبار 7ایران زمین ایران زمین

سرپرســت مدیریت ارتباطات و امور بین الملل 
شهرداری همدان گفت: در آستانه روز شهرداری ها 
و در نمایشگاه توانمندی های مدیریت شهری تهران و 
کلانشهرها از دستاوردهای شهرداری همدان رونمایی 

شد.
محمد جواد زارعی  با بیان اینکه در  روز شــهرداری ها 
نمایشــگاه توانمندی های مدیریت شــهری تهران و 
کلانشهرها  افتتاح شد گفت: در آیین افتتاح این نمایشگاه 
وزیر کشور، شهردار تهران و معاونان او، رئیس شورای 
اسلامی شهر تهران و شــهرداران کلانشهرهای کشور 

حضور داشتند.
وی با اشــاره به اینکه در این رویداد شهرداری تهران 
و زیرمجموعه ها و حوزه های تابعه آن ســطح وسیعی 
از نمایشــگاه را به خود اختصاص داده انــد، ادامه داد: 
شهرداری های کلانشهرهای کشور نیز در این نمایشگاه 

به ارائه توانمندی های خود پرداخته اند.
زارعی بیان کرد: یکی از ویژگی های این نمایشگاه حضور 
دانش بنیان هاست که در این نمایشگاه به ارائه آخرین 
دستاوردهای خود در حیطه مدیریت شهری می پردازند.

سرپرست مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
همدان همچنین به حضور خواهرخوانده های تهران 
در نمایشگاه اشاره کرد و افزود: شهرهای بغداد، نجف، 
دوشنبه، بیشکک، بانکوک، کازان، مسکو، مانیل از جمله 

شهرهایی هستند که به عنوان خواهرخوانده های تهران در 
این نمایشگاه غرفه دارند.

وی افزود: شهرداری همدان نیز یکی از شهرداری های 
کلانشهرهاست که در این نمایشگاه حضور دارد و به ارائه 

برجستگی ها و مزیت های خود پرداخته است.
زارعی در این باره توضیح داد: شهرداری همدان با چهار 
مزیت و ویژگی همدان شهر دوستدار کودک، شهر سبز 
پایدار جهان اسلام، پایتخت تاریخ و تمدن و دبیرخانه 
تاب آور سازی در این نمایشگاه شــرکت کرده و این 

موضوعات به بازدید کنندگان عرضه و تشریح می شود.
زارعی بــه ارائه روزنامــه هگمتانه به عنــوان یکی از 
مزیت های مدیریت شــهری همدان در این نمایشگاه 
اشاره کرد و افزود: استودیو بلدیه نیز به عنوان ابزار نوین 
اطلاع رســانی در فضای مجازی به بازدیدکنندگان از 

نمایشگاه ارائه می شود.

کرج-معصومــه عینی ،خبرنگاراقتصادســرآمد-
دادستان عمومی و انقلاب فردیس، از اعمال قانون 
در مورد ساخت و ســاز های غیرمجاز در 7۲ هکتار از 

اراضی کشاورزی و باغی این شهرستان خبر داد.
 حســین ناصرخاکی در خصوص اجرای دو عملیات 
مقابله با ساخت و ساز های غیرمجاز در »خیابان کشاورز« 
و »خیابان پرستو« واقع در »روســتای فرخ آباد«، بخش 
مشکین دشت شهرستان فردیس گفت: در جهت اعمال 
مقررات تبصره ۲ ماده ۱۰ قانــون حفظ کاربری اراضی 
زراعی و باغی در دو عملیات جداگانه آزادسازی گسترده 

به وسعت 7۲ هکتار انجام شد.
وی با اشــاره به اینکه ارزش آزادسازی های انجام شده 
در این دو اقدام در مجموع معــادل ۱۹7۱ میلیارد تومان 
است، افزود: آزادسازی ۱۵ هکتاری انجام شده در »خیابان 
کشاورز« موســوم به »باغ انگوری« که برآورد ارزش آن 
۳7۵ میلیارد تومان است، موارد متعددی از اعمال قانون از 
قبیل 7۰ مورد دیوارکشی غیر مجاز به مساحت ۴۰۲۰ متر 
مربع، ۱۵ مورد محوطه سازی به مساحت 7۵۰ متر مربع ، ۳ 
مورد بنا به مساحت ۳۵۰ متر مربع،۲۰ مورد دپوی مصالح 
به مساحت 7۰۰ متر مربع، ۳ مورد استخر به مساحت ۳۵۰ 

متر و ۱۵۰۰ متر مربع راه و جاده احداثی را شامل می شود.
دادســتان عمومی و انقلاب فردیس در ادامه به تشریح 
جزییات آزادسازی دیگر انجام شده در »خیابان پرستو« 
روستای فرخ آباد پرداخت و بیان کرد: در این محدوده نیز 
۱۹۲ مورد دیوارکشی و فنس کشی غیرمجاز به مساحت 
تقریبی۹۲۱۶ متر مربع، محوطه ســازی و احداث راه و 
جاده به مســاحت تقریبی ۶۰۰۰ متر مربع ،۴ مورد بنا به 
مساحت۶۰۰ متر مربع، ۱۰ مورد دپوی مصالح به مساحت 
7۰۰ مترمربع، ۵ مورد استخربه مساحت ۳۰۰ مترمربع، 

اعمال قانون شد.

وی مساحت آزادسازی انجام شــده در عملیات دوم را 
۵7 هکتار عنوان کرد و افزود: ارزش این آزادسازی ۱۵۹۶ 
میلیارد تومان بود؛ بر این اساس ارزش اراضی آزادسازی 

شده در این دو عملیات به ۱۹7۱ میلیارد تومان می رسد

 دانشگاه بین المللی  قزوین میزبان 
جشنواره بین المللی  فرهنگ ملل شد

قزوین-مریم نقدی،خبرنگاراقتصادسرآمد-سرپرست جشنواره  بین المللی فرهنگ ملل 
در قزوین از برگزاری جشنواره بین المللی فرهنگ ملل در دانشگاه بین المللی امام خمینی 

)ره( خبر داد.
محمد مولوی معاون امور بین الملل دانشگاه امام خمینی  و سرپرست جشنواره  بین المللی 
فرهنگ ملل در قزوین در جلسه نشست خبری با اصحاب رسانه استان اظهار کرد: امسال 
دانشــگاه بین المللی قزوین از ۱8 تا ۲۱ تیرماه  میزبان  جشنواره بین المللی فرهنگ ملل 

خواهد بود.
وی بیان کرد: ازهمه دانشجویان خارجی ۹۰ دانشگاه ها، 8۰ مسئول کشوری و استانی و بیش 

از ۴۰ سفیر و ۴۰ رایزن فرهنگی برای حضور در این جشنواره دعوت شده است.
مولوی ازاهداف برگزاری جشنواره بین المللی فرهنگ ملل این چنین عنوان کرد :   ترویج 
پیام دوستی، مودت و همدلی بین دانشجویان فرهنگ های مختلف و دانشجویان ایرانی، 
تعریف فضای دانشگاه ها به عنوان فضایی شاد، با تحرک و پویا و جذاب سازی دانشگاه 
های ایران برای دانشجویان غیر ایرانی ، ایجاد روحیه نشاط در دانش جویان غیر ایرانی در 
بستر فضای فرهنگی کشور ، به عنوان مقصدی مناسب برای تحصیل  بخشی از اهداف 

برگزاری این جشنواره است.
معاون بین الملل دانشگاه بین المللی امام خمینی)ره( مهم ترین سیاست های برگزاری 
جشنواره بین المللی فرهنگ ملل ضرورت نقش آفرینی دانشگاه ها و مسئولین مربوطه 
به عنوان تسهیل کنندگان و مشوقان جشنواره ،  ضرورت محوری بودن نقش دانشجویان 
در مدیریت جشــنواره، ضرورت ایجاد همکاری های بین المللی در حوزه فرهنگی و 
ایجاد بستر فرهنگی به عنوان متن اصلی جشنواره جهت شکل گیری تعاملات سازنده 

دانشجویان نام برد .
مولوی  بیان کرد:  در این جشنواره بیش از ۳۰ غرفه با مدیریت دانشجویان  در نظر گرفته 
شده  که هر ملیت دارای یک غرفه است لذا  در این راستا زیرساخت ها و بسترهای مناسب 
برای ارائه محتوای مناسب برای معرفی و ارائه نمادهای فرهنگی این ملل در اختیار این 

دانشجویان قرار گرفته است.
سرپرست جشنواره  بین المللی فرهنگ ملل در قزوین گفت : دانشجویان ملل مختلف 
در غرفه های ایجاد شده به معرفی فرهنگ و تمدن ملیت خود  و  نمادهایی نظیر لباس ها، 
شخصیت های برجسته و اساطیری، غذاهای بومی، صنایع دستی به صورت نمایش و 

فروش می پردازند . 
معاون بین الملل دانشگاه بین المللی امام خمینی)ره( استان قزوین گفت: با توجه به  آمادگی 
حضور و مشارکت ۳ هزار دانشجوی غیر ایرانی در این جشنواره و دانشجویان از بیش از 
۹۰ دانشگاه  بین المللی از سراسر کشور برآوردهای اولیه برای هزینه های برگزاری این 
رویداد بیش ازیک و نیم میلیارد تومان در نظر گرفته شده است که  با توجه به بعد برگزاری 
این رویداد این هزینه در حقیقت سرمایه گذاری فرهنگی ارزشمندی برای تربیت سفیران 

فرهنگی در سراسر دنیاست.

 به همّت فولاد مبارکه صورت گرفت؛ 
 راه اندازی مرکز نوآوری در دانشگاه صنعتی اصفهان 

 اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-شرکت فولاد مبارکه با امضای تفاهم نامه ای 
برای حمایت و توسعه زیست بوم فناوری و راه اندازی مرکز نوآوری در دانشگاه صنعتی 
اصفهان، به منویاّت مقام معظم رهبری در راستای تحکیم ارتباط میان صنعت و دانشگاه، 

جامه عمل پوشاند.
 یحیی پالیزدار مدیرعامل شرکت پشتیبانی و توسعه فناوری و نوآوری فولاد مبارکه اظهار 
کرد: نزدیک به 7۰ درصد کارکنان شرکت پشتیبانی و توسعه فناوری و نوآوری فولاد مبارکه، 
از دانش آموختگان دانشگاه صنعتی اصفهان هستند و توانمندی این دانشگاه بی تردید به رشد 

و توسعه کشور کمک زیادی خواهد کرد.
وی با تاکید بر ضرورت افزایش ضریب نفوذ نخبگان و فرهیختگان در صنعت کشور افزود: 
در شرکت پشتیبانی و توسعه فناوری و نوآوری فولاد مبارکه، در نظر داریم این شرکت را از 

ظرفیت ها و دستاوردهای علمی دانشگاه صنعتی اصفهان بهره مند کنیم.
مدیرعامل شرکت پشتیبانی و توسعه فناوری و نوآوری فولاد مبارکه با بیان این که صنعت 
فولاد یکی از صنایع مادر محسوب شده و استان اصفهان نیز به عنوان قطب فولاد کشور 
شناخته می شود، خاطرنشان کرد: طبیعتاً طی ۱۰ تا ۲۰ سال آینده، روند تکنولوژی در این 
صنعت تغییر خواهد کرد و ما مجبور هستیم از نسل های دیگری در تولید فولاد استفاده کنیم .

پالیزدار در ادامه اذعان داشت: اگر بتوانیم با جامعه دانشگاهی کشور، زبان مشترکی ایجاد کنیم 
و با همین سرعت ارتباط خود را با دانشگاه ادامه دهیم، طی ۴ سال آتی، زیست بوم فناوری 

در حوزه فولاد ایجاد و در این زمینه با کشورهای توسعه یافته جهان همتراز خواهیم شد. 
در ادامه حمیدرضا صفوی معاون پژوهش و فناوری دانشگاه صنعتی اصفهان، از صنعت 
فولاد به عنوان صنعت فاخر کشور یاد کرد و اظهارداشت: ایجاد زیست بوم فناّوری، نخستین 

و ارزشمندترین تجربه ما در دانشگاه صنعتی اصفهان است.
وی با بیان این که نقش صنعت فولاد در بسیاری از بخش های اقتصادی و صنعتی کشور 
نقش زیرساختی است، عنوان داشت: دانش آموختگان دانشگاه های برتر کشور عمدتاً جذب 
صنعت فولاد می شوند؛ دانشگاه صنعتی اصفهان نیز با دارا بودن انواع رشته های مختلف 

صنعتی، ظرفیت بسیار بالایی برای کشور دارد.

 فرماندار همدان خبرداد ؛
 افزایش تدابیر و مراقبتهای بهداشتی با توجه به احتمال شیوع وبا 
 همدان-فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادســرآمد- محمد علی محمدی در جلسه کارگروه 
بهداشت، سلامت و امنیت غذایی شهرستان همدان گفت : شیوع بیماری وبا در برخی از 
کشورهای همسایه بویژه غرب کشور احتمال موارد آلوده در کشور و استان افزایش یافته و 
ضرورت دارد مراقبتهای بهداشتی و نظارت بویژه در مراکز عمومی با جدیت بیشتری اعمال 
شود.   وی با اشاره به مناسبتهای مذهبی پیش رو بویژه اعیاد، مراسم عرفه و اربعین حسینی 
افزود : هیاتهای مذهبی در مدیریت کرونا همکاری های خوبی داشتند که لازم است در 
این خصوص نیز ضمن هماهنگی مرکز بهداشت با شورای هیاتهای حسینی همدان باید 

اقدامات لازم انجام شود.
  فرماندار همدان با بیان اینکه تاکنون موردی از شیوع وبا در همدان مشاهده نشده است 
تاکیدکرد : ضمن توجه بیشتر به بهداشت فردی، نظارت بر واحدهای صنفی، سرویسهای 

بهداشتی، آرامستان همدان و سایر مراکز عمومی تشدید می شود .
 وی با اشاره به گزارش مرکز بهداشت همدان مبنی بر ۴۰ مورد بازرسی سبزیکاری ها و  
۱۳مورد اقدام قانونی قانونی در رابطه با سبزیکاری هایی که از آب فاضلاب استفاده می کردند 
اظهار کرد :با توجه به تهدید جدی سلامت مردم و حقوق عامه باید اقدام قانونی در اسرع 

وقت انجام و ضمن تسریع در امحا محصولات آلوده از ورود آن به بازار جلوگیری شود.
 محمدی خواستار جلوگیری از عرضه قلیان در تفرجگاهها، خودروها و سایر مراکز عمومی، 
صنفی و گردشگری شد و اضافه کرد : اینکه در استانهای دیگر با عرضه قلیان چگونه برخورد 
می شود برای ما ملاک نیست، در این راستا ما با دستورالعملهای قانونی مشخص، فرهنگ 
و بحث سلامت مردم مواجهیم که دستگاههای اجرایی ذیربط باید بعنوان ضابط وظایف 

خود را انجام دهند. 
  فرماندار همدان با بیان اینکه افزایش نزاع، خشونت و  درگیری ها نشانه نیاز جامعه به ارایه 
بیشتر خدمات بهداشت روان و آموزشهای رفتاری و اقدامات فرهنگی است تصریح کرد : 

اطلاع رسانی رکن اصلی است و باید در کنار آن میدانی وارد عمل شد.

سوپروایزر آموزش سلامت بیمارستان شهید مدنی تبریز ؛
کرونا ارزش و اهمیت کار پرستاران

 را  به جامعه نشان دارد

تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد-سوپروایزر آموزش 
سلامت بیمارستان شهید مدنی تبریز 

گفت:کرونا ارزش و اهمیت کار پرستاران را به جامعه نشان دارد.
سوپروایزر آموزش سلامت بیمارستان شهید مدنی تبریز گفت: شاید 
در نگاه ساده و عامیانه، پرستاری یک شغل آسان به نظر برسد اما در 
واقعیت پرستاری جزء مشاغل سخت و نیاز به تخصص کافی است.

راضیه پریزاد در گفتگوی اختصاصی با خبرنگار ما، با بیان اینکه در 
تمام دنیا، شغل پرستاری به سمت حرفه ای و آکادمی، حرکت کرده 
است گفت: در کشور ما هم باید پرستاری را حرفه ای بکنیم و نگاه 

مردم را هم عوض کنیم.
مدرس دانشــکده پرستاری دانشــگاه علوم پزشکی تبریز گفت: 
پرستاران جدید هم که تازه به این حرفه قدم گذاشته اند باید با مطالعه 
فنون و روشهای نوین پرستاری، خود را مجهز کنند و این را در نظر 
داشته باشند که بیماریهای جدید و فن آوری های نو هر روز وارد 
حوزه درمان می شود که بدون داشتن تخصص و دانش کافی، امکان 

ادامه مسیر ممکن نخواهد بود.
دکتری آموزش پزشکی گفت: بیماری کرونا با تمام نکات منفی که 
داشت، باعث شد که ارزش و اهمیت کار پرستاران و کادر درمان، 
بیشتر به چشم بیاید و همگی اذعان کردند که پرستاران، از خانواده 

بیمار هم به بیماران، نزدیک بودند
 مرضیه پریزاد در ادامه با اشاره به مشکلات و دغدغه های پرستاران 
گفت: علاوه بر مشــکلات مالی و کاری، یک موردی هســت که 
پرستاران را بیشتر اذیت می کند و اینکه مردم اغلب تمام کمبودها و 
مشکلات را از دست پرستاران می دانند در حالی که این مشکلات و 

حل آنها از عهده پرستاران خارج است و دلایل دیگری دارد.

  استاندار فارس :
 میزهای خدمت  همزمان با عید سعید غدیر 

در تمام ادارات برگزار شود

 شیراز - غزاله توانایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-استاندار فارس گفت: 
نسبت به گرامیداشت عید غدیر به هر نحو می توانید، اقدام کنید و این 
روز به بهترین حالت در دستگاه ها و زیرمجموعه ها جشن گرفته شود.
دکتر محمدهادی ایمانیه در شورای اداری استان فارس خطاب به 
مدیران دستگاه های اجرایی گفت: با بیان اینکه در جشن عید غدیر 
چراغانی نیز در ساعاتی که مشکل مرتبط با اوج مصرف ندارد انجام 
شود، افزود: مطالبات پرسنلی ادارات در شب عید غدیر ولو قسمتی 
پرداخت شود همچنین یک روز قبل از عید غدیر یک میز خدمت 
برگزار شود و به مبارکی این روز مشکلات مردم را رفع کنید تا شیرینی 

این عید در ذهن آن ها بماند.
دکتر ایمانیه با اشاره به سنت حسنه هدیه دادن نهج البلاغه اظهارداشت: 
پیشنهاد می کنم نهج البلاغه در این روز هدیه داده شود و از فردی به که 
او نهج البلاغه هدیه می دهید خواهش کنید حداقل یک بار تمام نهج 
البلاغه را مطالعه کند. دیدار با سادات نیز که از سنت های حسنه این 

روز است نباید فراموش شود.
استاندار فارس اظهار داشــت از مهمترین مشکلات مردم در تمام 
شهرســتان ها موضوع راه ها و آب اســت که اگر قرار باشد همه 
مشکلات برطرف شــود ده ها هزار میلیارد بودجه لازم دارد و اگر 
بخواهیم به بودجه های معمولی و سالیانه اکتفا کنیم ده ها سال زمان 
لازم است لذا چاره ای جز اتخاذ راه های میان بر مثل تهاتر نفت و مولد 
سازی املاک و مشارکت سرمایه گذاران وهمکاری خیرین نیست که 
فرمانداران موظف ا ند با جدیت و با همکاری مدیران ارشد از تمام این 

راه ها در راستای تسریع در حل مشکلات استفاده نمایند.
دکتر ایمانیه با بیان اینکه هر شهرستانی پروژه های نیمه تمام و سرگردان 
را تعیین تکلیف کند، گفت: این فقط به معنای تمام کردن پروژه نیست؛ 
چون ممکن است پروژه قابل ادامه دادن نباشد اما تکلیفش مشخص 
شود؛ شایسته نیست که این اندازه پروژه نیمه تمام و بلاتکلیف وجود 

داشته باشد.
استاندار فارس افزود: با زحمات ستاد مبارزه با مواد مخدر، استان 
فارس به عنوان استان برتر مبارزه با مواد مخدر شناخته شده است که 

جای تقدیر و تشکر دارد.
وی در ارتباط با ماجرای چند روز قبل هتک حرمت شعائر دینی در 
بازی اسکیت گفت: این موضوع گرچه برای قاطبه مردم متدین و 
اصیل شیراز تلخ بود اما هشداری بود برای صاحبان فکر و اندیشه 
و مدیران که باید برای معضلات اجتماعی ریشه ای تر و عمیق تر و 

همراه با استمرار فکرکنند.
وی همچنین از مدیران خواست مراقبت کنند قانون حجاب و پوشش 
در ادارات و توسط همکاران اداری با دقت اجرا شود تا بهانه ای برای 
بهانه جویان ایجاد نشود. وی اظهار داشت: به هر حال انتظار است تمام 
قوانین از جمله این قانون توسط همه مردم به ویژه مجریان قانون مورد 
توجه و رعایت قرار گیرد. وی اظهار داشت: خوشبختانه اکثریت قاطع 
همکاران به این مهم توجه دارند و موارد استثناء نیز به احترام قانون و 

اعتقادات دینی مردم موضوع را جدی خواهند گرفت.
دکتر ایمانیه همچنین گفت: نهضتی از توانمندتر شدن روخوانی قرآن 
برای کارمندان ادارات راه اندازی می شود و ادارات گوی سبقت را در 

این زمینه بربایند.
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رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اعلام کرد؛
رصد و پایش مستمر کارت های بازرگانی 

در کمیته پالایش آذربایجان شرقی

 تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگاراقتصادســرآمد-رئیس سازمان 
صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شــرقی در جلسه کمیته پالایش 
کارتهای بازرگانی عنوان کرد: رصد و پایش مستمر کارتهای بازرگانی، در 
جهت جلوگیری از آسیب های ناشی از بروز تخلفات احتمالی در فرآیند 

صادرات مثمر ثمر می باشد.
مهندس  صابر پرنیان اهمیت راه اندازی انجام سیستمی فرآیندهای مرتبط 
با کارت بازرگانی در سامانه جامع تجارت و همچنین سامانه اعتبار سنجی 
و رتبه بندی اعتباری را در راستای تسهیل امور و شفافیت فرآیندها لازم و 
ضروری دانسته و عنوان کرد: رصد و پالایش مستمر عملکرد دارندگان 
کارتهای بازرگانی استان، با همکاری تمامی دستگاههای مرتبط اجرائی، 
نظارتی و اتاقهای بازرگانی و تعاون استان در جلوگیری از بروز تخلفات 
واگذاری کارت های بازرگانی به افراد غیر، کاربردی بوده و از تضییع 

حقوق دولتی، فرار مالیاتی و رفع تعهدات ارزی پیشگیری می کند.
 وی اضافه کرد: تمدید مهلت ایفای تعهدات برگشــت ارز حاصل از 
صادرات متعهدین ارزی سالهای ۱۳۹8 لغایت ۱۴۰۰ به استناد تصمیمات 
کمیته ارزی تا پایان مرداد ماه سالجاری در جهت ایفای تعهدات ارزی به 
یکی از روشهای اعلامی از ســوی بانک مرکزی فرصتی ایده آل برای 
صادرکنندگان بوده و برای جلوگیری از بروز محدویت در امر تجارت 

این عزیزان مهم می باشد.

شهردار:
اصفهان در زمینه هوشمندی نسبت

 به سایر شهرها پیشگام است

 اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-شهردار اصفهان 
گفت: به همت تیم خوب مستقر شده در شهر و هم دلی و هم گرایی 
ایجاد شده، اصفهان در زمینه هوشمندی نسبت به سایر شهرهای کشور 
پیشگام است. علی قاسم زاده در سومین نمایشگاه شهر هوشمند ایران، 
اظهار کرد: در جلسه شهرداران شهرهای با جمعیت بیش از ۲۰۰ هزار نفر 
با وزیر کشور، موضوع هوشمندسازی شهرها مطرح شد. وی مطرح 
شدن موضوع هوشمندسازی شهرها را تلنگری برای توجه به این موضوع 
دانست و ادامه داد: به نظر می رسد مطرح شدن این موضوع برای تحقق آن 
مؤثر واقع شود. شهردار اصفهان تاکید کرد: با توجه به انجام مراحل ثبت 
درخواست صدور الکترونیک، به نظر می رسد سامانه »توسعه هوشمند 
شهر« خوب عمل می کند، اما امکان دارد مشکلاتی وجود داشته باشد 
که به تدریج برطرف می شود. وی تصریح کرد: به دلیل اینکه بخشی از 
هوشمندسازی مربوط به مباحث فناوری است، اما اصل آن به هوشمندی 
انسان در تمام زمینه ها بازمی گردد، ناگزیر هستیم هوشمندانه عمل کنیم 
و به استقبال هوشمندسازی برویم. قاسم زاده با بیان اینکه انتخاب مسیر 
هوشمندسازی، نیاز به هوشمندی دارد و هر شهری که در این راستا زودتر 
اقدام کند، در ارتقای کیفیت زندگی جلوتر است، خاطرنشان کرد: به 
همت تیم خوب مستقر شده در شهر و هم دلی و هم گرایی ایجاد شده، 
اصفهان در زمینه هوشمندی نسبت به سایر شهرهای کشور پیشگام است.

سرپرست شرکت گاز استان  خبرداد؛
55جذب 55 هزار و 620 مشترک جدید 

گازدر مازندران طی سال گذشته 

ساری - درخشنده،خبرنگاراقتصادسرآمد-سرپرست شرکت گاز 
استان مازندران عنوان کرد: ۵۵ هزار و ۶۲۰ مشترک جدید گاز طبیعی 
طی سال گذشته در استان مازندران جذب شدند.  قاسم مایلی رستمی، 
سرپرست شرکت گاز مازندران در حاشیه نشست مجمع عمومی عادی 
سالیانه این شرکت که در سالن جلسات شهید باهنر ساختمان مرکزی 
برگزار شــد، با بیان این مطلب، اظهار کرد: در حال حاضر، ۹8 درصد 
جمعیت استان مازندران از نعمت گاز بهره مند هستند که ان شاءالله با 
بهره برداری از پروژه های گازرسانی روستایی، ضریب نفوذ گاز در این 
حوزه تا پایان سال، به ۹۶ درصد افزایش خواهد یافت. وی ادامه داد: سال 
گذشته ۴۳8 کیلومتر شبکه تغذیه و توزیع اجرا، ۲۰ هزار و ۳۴۹ انشعاب 
نصب و بالغ بر ۵۵ هزار و ۶۲۰ مشترک جدید پذیرش شده اند و ۳۳ هزار 
و ۵۰۰ مترمکعب بر ساعت گاز طبیعی جایگزین سوخت های فسیلی 
در صنایع استان شده که شامل ۳۰۱ واحد صنعتی می شود. مایلی رستمی 
با بیان این که سال گذشــته در مجموع، حدود 8 میلیارد و ۲۱ میلیون 
مترمکعب گاز طبیعی در استان مازندران مصرف شــده، افزود: از این 
میزان، ۴ میلیارد و ۱۰۰ میلیون متر مکعب در بخش خانگی، ۶8۹ میلیون 
مترمکعب در بخش صنعتی، یک میلیارد و ۹7۹ میلیون مترمکعب در 
بخش نیروگاهی، ۴۱۶ میلیون مترمکعب در بخش CNG و یک میلیون 

و 8۳7 مترمکعب در بخش های دیگر مصرف شده است.
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